
 

VERSLAG RAAD VAN BESTUUR  

 
Maandag 2018, 20h, Elewijt Center, Tervuursesteenweg 564, Elewijt 
 
Aanwezig: 
Bestuurders: C. Claes, B. Danhieux, P. De Mot, E. Dirkx, F., T. Mogal, F. Soetaert, J. 
Stryckers, M. Vander Mierde,  
Gecoöpteerd leden : G. Tsakitzidis 
Ambtshalve: F. Mulleners (Chef scheidsrechter),  
 
Verontschuldigd : Freddy Lievens 
 
 

1        Woord van de voorzitter: 
Wegens afwezigheid van Freddy Lievens neemt Filip Soetaert het voorzitterschap waar. 
Hij feliciteert Kortrijk (Heren Liga 3), Atomix (Heren Liga 2), Izegem (Heren liga 1) en 
Nelo (Dames Liga) met hun kampioenstitel, en Hasselt en St Truiden met het behalen 
van de beker van België.  
 

2        Goedkeuring verslag 2 april 
Het verslag wordt goedgekeurd 
 

3        Scheidsrechterszaken 
Er zijn nog steeds geen antwoorden op de vraag naar kandidaat chef scheidsrechters 
 

4        Werking secretariaat 
PDM geeft toelichting op bij de werking op het secretariaat in april. PDM, GT en FL 
hebben gesprekken gehad met Linde en Gerrit over de reorganisatie van het secretariaat 
en de werking van de federatie. De gesprekken zijn op een constructieve manier 
verlopen en leveren volgend voorstel op: 
 Belangrijk is hierbij de samenwerking tussen cellen en het secretariaat 
 Op het secretariaat wordt er gewerkt in 2 afdelingen: een sportpromotionele die 

werkt rond het opstarten van nieuwe clubs, handbalinitiaties en werving van nieuwe 
leden. De tweede afdeling werkt rond het sporttechnische, trainersopleidingen, 
jeugdsportfonds en regioselecties 

 Beide afdelingen zijn samen verantwoordelijk voor de communicatie met Sport 
Vlaanderen 

 De algemene administratie, ledenbeheer en opvolging competitie is de 
verantwoordelijkheid van de verantwoordelijke van het secretariaat (halftijds), 
daarbij ondersteund door een halftijdse medewerker boekhouding en een 
management assistant (voltijds).   

 De aanwerving van de verantwoordelijke van het secretariaat zou op korte termijn 
moeten gebeuren. PDM vraagt de procedure af te ronden tegen de Algemene 
Vergadering.  

De RVB beslist op korte termijn een vacature uit te schrijven.  
 

5        Voorbereiding AV 



 

Er zijn vragen gesteld tijdens de SAV van december over de financies. ADB wordt 
gevraagd of hij dit voorbereidt krijgt.   
Kandidaturen Bestuur: er zijn kandidaturen van Philip Heylen en Francois Lievens. De 
kandidatuur van Lievens is niet vergezeld van een CV en dus niet conform.   
Voor een goed bestuur zou het opportuun zijn als er een goede mix is tussen bestuurders 
die afgevaardigde zijn van de beweging en mensen die een bepaalde competentie 
meenemen. De RVB bestaat voornamelijk uit mensen van de eerste groep.  
PDM zorgt voor de samenstelling van het jaarverslag.  
Voorbereiding AV : Voorstellen van de sprekers +  aaneenpraten PDM 
 

6        Goed bestuur 
Periode van 12 jaar. We moeten bekijken of en hoe we zorgen voor een continuïteit in de 
competetenties.  
Er is nog veel werk om een goede beurt te maken mbt de code Muyters 
 

7        Wet privacy 
Gaat in op 25 mei. Er is nog veel werk te leveren. De overheid zal geen heksenjacht 
organiseren. Daarom zal de uitwerking verschoven worden naar de periode na de AV. 
We gaan wel een infomoment organiseren op de AV. 
 
Databank 
Goed werk geleverd tot augustus, daarna is het stilgevallen, Een groot deel is klaar.  
Nu kunnen we testen en op 16 mei volgt een tweede infosessie bij Delta Blue. Bedoeling 
is volgend jaar te testen met enkele competities.  
 

8        Varia 
 Vraag Atomix betreffende het beperkt aantal kleedkamers. Rekening houden 

met suggesties en we gaan dit integreren in de reglementering.  Cel competitie 
stelt voorwaarden voor het organiseren van dergelijke activiteiten.  

 Sasja Jemeppe. Jemeppe wil terugbetaling van kosten. Patrick Garcia vraagt een 
reactie aan VHV. Patrick stuurt de info aan TM en ED. Zij zullen correct en 
empathisch antwoorden aan Patrick Garcia.  

 ED Wat is het belang van de juridische cel als wij continu de reglementen met 
de voeten te treden.  Het is niet de bedoeling de reglementen niet te volgen, 
maar een empathische communicatie naar clubs en leden te doen.  

 Vraag Leuven aan Regio Limburg om in Limburg aan te treden met M12, M14 
en M16. Limburg gaat er niet op in. MVDM antwoordt aan Leuven.  

 Volgende vergadering : maandag 4 juni om 20 uur in Elewijt Center.  
 
 
 
 
 
 


